Extended Service Statement

The Chinese Visa Application Center staff has explained to me in detail the extended service content and charging standards. I fully understand that the extended service fee is an additional fee, which does not include the basic visa application service fee. A successful application for extended service does not guarantee that you will be issued a Chinese visa on time.

Regardless of whether my application is approved or rejected by the Chinese Consulate General, I voluntarily decide to choose the following extended services and pay the corresponding extended service fees:

Service Options	Description	Extended Service Fee (tax included)
	Guide applicants to submit and modify application materials online.	828ZAR
	Application materials are temporarily stored at the visa center (or office)	828ZAR
	The applicant can collect the passport in another city.	828ZAR
	Picking up your passport outside of working hours	828ZAR
	Priority online review of application materials	828ZAR

^{*} The above services are subject to approval by the manager before they can be provided

Signature:	Pickup No.:	(If any)
Date:	Passport No.:	

延伸服务声明

中国签证申请中心工作人员已经向我详细讲解了延伸服务内容及收费标准,我完全了解延伸服务费为额外收取的费用,不包括基础的签证申请服务费。成功申请延伸服务后并不代表可以保证按时获得中国签证。

无论我的申请被中国总领馆批准或拒绝,我都自愿决定选择以下项延伸服务,并支付相应延伸服务费用:

项目选择	项目描述	延伸服务费(含税)
	指导申请人在线提交、修改申请材料	828 兰特
	申请材料暂存在签证中心(或办公室)	828 兰特
	申请人可以在另一个城市领取护照	828 兰特
	在非工作时间领取护照	828 兰特
	优先在线审核申请材料	828 兰特

^{*} 以上服务均需经管理人员批准后才能提供

签名:	取证单号:	(如有)
日期 :	护照号:	